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Zápis z jednání komise dopravy, výstavby a ekologie 

 ze dne 19.6.2024 

Místo :   malá zasedací místnost na ÚMOb Hrabová 

Čas :  15:00– 17:00 

Přítomní : Martin Krejčíček, Ing. Jiří Kubečka, Ing. Jiří Koritár, Ing. Milan Kratochvíl,  

  Ing. Tomáš Konečný, Ing. Jiří Skalský 

Hosté:  Ing. Jana Faicová, 

Struktura zápisu: 

A) Úkoly pro komisi 

B) Podněty 

 

 

A) Úkoly pro komisi: 

a. Úprava seznamu pozemních komunikací – zimní údržba.  Komise projednala 

problematiku a doporučuje doplnit seznam udržovaných komunikací o chodník od 

Tesca na Dubinu a o celou pozemní komunikace K Nadjezdu. 

b. Doplnění seznamu investic na rok 2024 -  Komise doporučuje zahrnout do plánu 

investic slepou odbočku – část ulice K Nadjezdu a opravu střechy základní školy jako 

přípravu na instalaci fotovoltaických panelů. 

B) Podněty: 

a. Prověřit možnost úpravy dopravního značení na Místecké ulici tak, aby byl všechen 

tranzitní provoz z Místecké směrem na Vratimov a Kunčice směrován na 

prodlouženou Mostní a nikoli na Paskovskou kolem školy. 

 

 

 

Zapsal Jiří Skalský  


